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Odločitev za ponovno kandidaturo sem sprejel po pogovoru s člani izvršnega odbora in 
drugimi sodelavci, ki so mi v tem mandatu pomagali pri uresničitvi zastavljenih ciljev.  
 
Ko gledam usmeritve delovanja zveze iz leta 2011 z ugotavljam, da smo v letu in pol uresničili 
skoraj vse zastavljene cilje.  
 
Racionalizirali smo stroške delovanja zveze, od cenejšega in ažurnejšega računovodstva, 
vodenja administrativno strokovnih del, telefonskih računov, poštnih storitev pa še kaj bi se 
našlo. 
 
Imamo lastno lokostrelsko strelišče v Stožicah in zagotovljeno možnost koriščenja 
Hipodroma Stožice za organizacijo mednarodnih tekmovanj. 
 
Sponzorji so večna šibka točka lokostrelstva, zlasti v zaostrenih gospodarskih razmerah. Z 
organizacijo mednarodnih tekmovanj se sedaj odpirajo možnosti tudi na tem področju.  
 
Tekmovalni sistem smo skušali približati željam naših članov, uvedli smo ekipna tekmovanja, 
zaradi vse večjega števila mlajših tekmovalcev smo jih ponovno ločili po spolu, omogočili 
smo nastop več ekipam na državnih prvenstvih. 
 
Izpeljali smo dodatno tekmo za šolsko mladino. Letos načrtujemo enako, tokrat smo povabili 
tudi tekmovalce iz Benečije in Julijske krajine. 
 
Pripravljamo vse potrebno za postopno oživitev lokostrelskih centrov. 
 
V medijih smo še vedno premalo prisotni, z organizacijo mednarodnih tekmovanj in 
načrtovanimi promocijami bomo dosegli večjo prepoznavnost. 
 
Tekmovalcem, ki lokostrelstvu namenjajo nadpovprečno število ur treninga in posledično 
dosegajo odmevne rezultate, skušamo zagotoviti materialno podporo glede na finančne 
možnosti zveze. 
 
Izobražujemo nove sodnike, organizatorje tekmovanj in direktorje streljanja. Zavedamo se, 
da je znanje na tem področju pomembno za razvoj discipline. Veljavnost pridobljenih licenc 
smo podaljšali, izobraževanja bodo kljub temu redna, če bo le dovolj prijavljenih kandidatov. 
 



Informiranje naših članov je trajna naloga, ki ji z ažurnim objavljanjem zapisnikov, dogodkov 
in novic na spletni strani posvečamo veliko pozornost. 
 
Z odločitvijo, da izkaznice izdajamo enkrat letno in da potrdila o članstvu med letom za nove 
tekmovalce izdajajo klubi sami, smo zmanjšali administriranje in posledično stroške klubom. 
 
Z razvojem aplikacij za vnos, pregledovanje in potrjevanje rezultatov smo dali tekmovalcem 
možnost, da beležijo svoje rezultate, strokovnemu kadru smo omogočili spremljanje 
rezultatov in predpisanih norm, klubom pa izpis dosežkov za potrebe občinskih razpisov. 
 
Ob tej priliki bi se rad zahvalil vsem sodelavcem in članom lokostrelske zveze, ki so po svojih 
močeh pripomogli k napredku naše športne panoge in brez katerih bi vsi rezultati, ki smo jih 
dosegli ostali samo želje na papirju. 
 
 
 
In kaj ostane za naslednje obdobje? 
 
Poleg vseh naštetih področij na katerih bomo nadaljevali delo moram poleg racionalizacije 
stroškov, ki je tako ali tako stalna naloga, posebej izpostaviti še: 
 

 organizacija mednarodnih tekmovanj, 
 postavitev montažnega objekta v Stožicah, 
 delovanje lokostrelskih centrov, 
 informatika. 

 


